
 

 

 

 
ПОЛТАВСЬКА  ОБЛАСНА  РАДА 

 

ПРОТОКОЛ  

засідання постійної комісії обласної ради з питань  

бюджету та управління майном 

 

27 липня 2023 року                       м. Полтава                                               № 30 

 

Головуюча: Босенко Лариса Василівна – голова постійної комісії. 
 

Присутні: Процай Ігор Анатолійович – перший заступник голови постійної 

комісії, Кордубан Віктор Володимирович – секретар постійної комісії, 

Винниченко Оксана Вікторівна, Куцовол Володимир Миколайович, Мухтаров 

Фахраддін Аладдін-огли (із застосуванням режиму відеоконференції), Тимоха 

Юрій Олександрович (із застосуванням режиму відеоконференції), Удовиченко 

Андрій Вікторович (із застосуванням режиму відеоконференції) – члени 

постійної комісії. 
 

Відсутні: Телятник Руслан Васильович – заступник голови постійної комісії, 

Ващенко Олександр Володимирович, Стеценко Вячеслав Васильович – члени 

постійної комісії. 

 

Склад пості йної комісії – 11 осіб. Присутні – 8 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Список запрошених та присутніх у кількості 17 осіб додається. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонувала взяти його за основу. 

 

Порядок денний: 

 

1. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Переліку 

природоохоронних заходів для фінансування з фонду охорони навколишнього 

природного середовища Полтавської області в 2023 році». 

2. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до показників 

обласного бюджету Полтавської області на 2023 рік 1610000000 (код 

бюджету)». 

3. Про розгляд питання «Про реорганізацію Комунального підприємства 

«Полтавська обласна агенція з енергоефективності» Полтавської обласної ради 

шляхом приєднання до Полтавського обласного комунального виробничого 

підприємства теплового господарства «Полтаватеплоенерго».  
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4. Про розгляд питання «Про реорганізацію Обласного комунального 

підприємства «Лабораторія контролю умов праці» шляхом приєднання до 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал». 

5. Про Інвестиційну програму ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2022 – 

2023 роки (зі змінами). 

6. Про річний план виробництва, транспортування та постачання теплової 

енергії/надання послуг з постачання теплової енергії та постачання гарячої води 

на плановий період 12 місяців та Інвестиційну програму ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» на 2023 – 2024 роки. 

7. Різне. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ: прийняти запропонований проєкт порядку денного за основу. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, запропонувала включити до 

порядку денного засідання постійної комісії питання «Про лист Управління 

майном обласної ради щодо надання в оренду майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області для потреб 

військової частини». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію голови постійної комісії щодо включення 

питання до порядку денного засідання комісії.  

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, запропонувала прийняти порядок 

денний в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії в цілому. 

 

Сформований порядок денний: 

 

1. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Переліку 

природоохоронних заходів для фінансування з фонду охорони навколишнього 

природного середовища Полтавської області в 2023 році». 

2. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до показників 

обласного бюджету Полтавської області на 2023 рік 1610000000 (код 

бюджету)». 

3. Про розгляд питання «Про реорганізацію Комунального підприємства 

«Полтавська обласна агенція з енергоефективності» Полтавської обласної ради 

шляхом приєднання до Полтавського обласного комунального виробничого 

підприємства теплового господарства «Полтаватеплоенерго».  



 

 

3 

4. Про розгляд питання «Про реорганізацію Обласного комунального 

підприємства «Лабораторія контролю умов праці» шляхом приєднання до 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал». 

5. Про Інвестиційну програму ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2022 – 

2023 роки (зі змінами). 

6. Про річний план виробництва, транспортування та постачання теплової 

енергії/надання послуг з постачання теплової енергії та постачання гарячої води 

на плановий період 12 місяців та Інвестиційну програму ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» на 2023 – 2024 роки. 

7. Про лист Управління майном обласної ради щодо надання в оренду 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області для потреб військової частини. 

8. Різне. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, запропонувала затвердити 

регламент роботи засідання постійної комісії. 

 

Регламент роботи: 

- для інформації з питань порядку денного – до 10 хв.,  

- для співдоповіді – до 5 хв., 

- виступаючим – до 3 хв., 

- загальний час для обговорення питань – до 15 хв., 

-   в обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, нагадала, що відповідно до 

Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у 

Полтавській обласній раді у разі наявності у членів постійної комісії конфлікту 

інтересів при розгляді питань порядку денного, вони мають врегулювати його 

шляхом своєчасного самостійного публічного оголошення про це під час 

засідання. 

Наголосила, що враховуючи вимоги воєнного стану, з метою дотримання 

заходів безпеки та попередження витоку інформації, що може призвести до 

обізнаності противника про оборонні заходи в області, під час проведення 

засідання постійної комісії необхідно утриматись від здійснення фото- та 

відеозйомок. 
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Розгляд питань порядку денного. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Переліку природоохоронних заходів для фінансування з фонду охорони 

навколишнього природного середовища Полтавської області в 2023 році». 
 

Олейніков С.О., директор Департаменту екології та природних ресурсів 

обласної військової адміністрації, проінформував про загальний обсяг 

фінансування заходів, які першочергово направлені на збереження природно-

заповідного фонду, та про фінансування берегоукріплювальних заходів 

Кременчуцького водосховища за рахунок коштів обласного та державного 

бюджетів. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Удовиченко А.В., член постійної комісії, щодо співвідношення 

фінансування за рахунок коштів обласного та державного бюджетів 

берегоукріплювальних заходів Кременчуцького водосховища. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту екології та природних ресурсів 

обласної військової адміністрації Олейнікова С.О. взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Переліку природоохоронних заходів для фінансування з фонду охорони 

навколишнього природного середовища Полтавської області в 2023 році». 

 

2. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

показників обласного бюджету Полтавської області на 2023 рік 1610000000 

(код бюджету)». 
 

Кропивка П.А., директор Департаменту фінансів обласної військової 

адміністрації, проінформував про збільшення обсягу обласного бюджету за 

рахунок субвенцій з місцевих бюджетів, зменшення обсягу освітньої субвенції з 

державного бюджету місцевим бюджетам, перерозподіл раніше затверджених 

обсягу резервного фонду обласного бюджету і бюджетних призначень 

Управління майном обласної ради; спрямування зазначених вище фінансових 

ресурсів головним розпорядникам коштів на утримання закладів і установ, 

майно яких є спільною власністю територіальних громад області, виконання 

інвестиційних проєктів, будівництво об’єктів обласної комунальної власності, 

утримання та розвиток автомобільних доріг, дорожньої інфраструктури, 

реалізацію заходів обласних програм та формування бюджету розвитку. 
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ВИСТУПИЛИ:  

Процай І.А., перший заступник голови постійної комісії, щодо зменшення 

обсягу освітньої субвенції з державного бюджету та захищені видатки 

бюджету. 

Кордубан В.В., секретар постійної комісії, щодо неефективного 

використання коштів на ремонт доріг, зміни алгоритму роботи та здійснення 

ремонту доріг за кошти бюджетів територіальних громад; дефектів дорожнього 

покриття після ремонту дороги на території Білоцерківської територіальної 

громади. 

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, щодо виконання 

робіт з ремонту доріг за проектно-кошторисною документацією, здійснення 

експертизи виконання робіт з ремонту доріг на відповідність державним 

будівельним нормам; складання дефектного акту на ремонт дороги на території 

Білоцерківської територіальної громади у термін двох тижнів, відновлення 

дорожнього покриття до кінця літа без використання коштів обласного 

бюджету. 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, щодо фінансування ремонту доріг з 

відповідного бюджету у межах чинного законодавства з урахуванням поділу 

доріг загального користування на дороги місцевого та державного значення. 

Біленький О.Ю., голова обласної ради, щодо розміру відсотка коштів, який 

отримує ДП «Агенство місцевих доріг Полтавської області» від обсягу коштів 

на фінансування ремонту та утримання доріг. 

Удовиченко А.В., член постійної комісії, щодо неякісного проведення 

робіт з ремонту доріг у м. Зінькові та відсутності ефективного контролю за їх 

виконанням. 

Чепурко О.Г., заступник голови обласної ради, щодо неефективності 

здійснення ямкового ремонту; контролю територіальними громадами ремонту 

доріг у разі співфінансування; перевантаження доріг великогабаритним 

транспортом та пошкодження дорожнього покриття. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту фінансів обласної військової 

адміністрації Кропивки П.А. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

показників обласного бюджету Полтавської області на 2023 рік 1610000000 

(код бюджету)». 

Депутат обласної ради Процай І.А. оголосив заяву про конфлікт інтересів 

до початку розгляду питання «Про розгляд питання «Про реорганізацію 

Комунального підприємства «Полтавська обласна агенція з 

енергоефективності» Полтавської обласної ради шляхом приєднання до 
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Полтавського обласного комунального виробничого підприємства теплового 

господарства «Полтаватеплоенерго». 

 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про реорганізацію Комунального 

підприємства «Полтавська обласна агенція з енергоефективності» Полтавської 

обласної ради шляхом приєднання до Полтавського обласного комунального 

виробничого підприємства теплового господарства «Полтаватеплоенерго». 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала про пропозицію щодо реорганізації Комунального 

підприємства «Полтавська обласна агенція з енергоефективності» Полтавської 

обласної ради шляхом приєднання до Полтавського обласного комунального 

виробничого підприємства теплового господарства «Полтаватеплоенерго. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради                     

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 
2. Підтримати питання щодо реорганізації Комунального підприємства 

«Полтавська обласна агенція з енергоефективності» Полтавської обласної ради 

шляхом приєднання до Полтавського обласного комунального виробничого 

підприємства теплового господарства «Полтаватеплоенерго». 
 

4. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про реорганізацію Обласного 

комунального підприємства «Лабораторія контролю умов праці» шляхом 

приєднання до Комунального підприємства Полтавської обласної ради 

«Полтававодоканал». 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала про пропозицію щодо реорганізації Обласного комунального 

підприємства «Лабораторія контролю умов праці» шляхом приєднання до 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал» 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради                   

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 
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2. Підтримати питання щодо реорганізації Обласного комунального 

підприємства «Лабораторія контролю умов праці» шляхом приєднання до 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал». 

 

Депутат обласної ради Процай І.А. оголосив заяву про конфлікт інтересів 

до початку розгляду питання «Про розгляд питання «Про Інвестиційну 

програму ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2022 – 2023 роки (зі змінами)». 

 

5. СЛУХАЛИ: Про Інвестиційну програму ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

на 2022 – 2023 роки (зі змінами). 
 

Олексенко О.С., генеральний директор Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго», проінформував про основні напрями діяльності 

підприємства, основні показники роботи, внесення змін до переліку об’єктів 

Інвестиційної програми, які зумовлені тим, що у 2022 року на баланс 

підприємства, на праві господарського відання переданий відокремлений 

підрозділ «Кременчуцька ТЕЦ», що в кінцевому результаті не має впливу на 

розмір встановлених тарифів на теплову енергію.  

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кордубан В.В., секретар постійної комісії, щодо можливої відмови 

споживачів користуватися послугами гарячого водопостачання, переходу на 

альтернативні джерела підігріву води та здорожчання електроенергії. 

Удовиченко А.В., член постійної комісії, щодо відсоткового 

співвідношення кількості абонентів, які мають лічильники, і кількості 

абонентів, які не мають лічильників. 

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, щодо 

співвідношення цін на послуги з постачання гарячої води централізовано та на 

автономні альтернативні джерела підігріву води. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію генерального директора Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго» Олексенка О.С. взяти до відома. 

2. Рекомендувати начальнику Управління майном обласної                                    

ради Коморній Л. Ф. погодити Інвестиційну програму ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» на 2022-2023 роки (зі змінами). 
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Депутат обласної ради Процай І.А. оголосив заяву про конфлікт інтересів 

до початку розгляду питання «Про розгляд питання «Про річний план 

виробництва, транспортування та постачання теплової енергії/надання послуг з 

постачання теплової енергії та постачання гарячої води на плановий період 12 

місяців та Інвестиційну програму ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2023-

2024 роки». 

 

6. СЛУХАЛИ: Про річний план виробництва, транспортування та постачання 

теплової енергії/надання послуг з постачання теплової енергії та постачання 

гарячої води на плановий період 12 місяців та Інвестиційну програму 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2023-2024 роки. 
 

Олексенко О.С., генеральний директор Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго», проінформував про обсяги виробництва теплової 

енергії, основні напрями, заходи, ресурсне забезпечення та джерела 

фінансування інвестиційної програми. 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію генерального директора Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго» Олексенка О. С. взяти до відома. 

2. Рекомендувати начальнику Управління майном обласної ради                  

Коморній Л. Ф. погодити річний план виробництва, транспортування та 

постачання теплової енергії/надання послуг з постачання теплової енергії та 

постачання гарячої води на плановий період 12 місяців та Інвестиційну 

програму ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2023-2024 роки. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про лист Управління майном обласної ради щодо надання в 

оренду майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області для потреб військової частини. 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала, що  

(міститься інформація, розголошення якої може завдати істотної шкоди 

інтересам національної безпеки). 
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Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради                     

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Погодити надання в оренду (міститься інформація, розголошення якої 

може завдати істотної шкоди інтересам національної безпеки). 

 

 

 

 

 

 

 

8. Різне. 

 

У «Різному» виступів не було. 

 

 

 

Голова постійної комісії Лариса БОСЕНКО 

 

 

 

Секретар постійної комісії   Віктор КОРДУБАН  

 

  


